
 
 

 

Betreft: Bestuurlijke vragen inzake doorvoering Diftar-maatregelen in Vijfheerenlanden 

Inleiding: 
De gemeente Vijfheerenlanden heeft ervoor gekozen niet deel te nemen aan Diftar. Toch 
worden bepaalde maatregelen die voortkomen uit Diftar gemeenten, zoals het stopzetten van 
de regeling voor containers met gele deksels en de afschaffing van de rommelmarktregeling, 
ook doorgevoerd in Vijfheerenlanden. Dit roept vragen op over de rechtvaardiging van deze 
besluiten, de rol van onze wethouder hierin en de gevolgen voor onze inwoners en 
organisaties. Daarom verzoeken wij om beantwoording van onderstaande bestuurlijke vragen. 

 

Beleid containers met gele deksel 

1. Welke overwegingen hebben geleid tot het besluit van het bestuur van Waardlanden 
om de regeling voor containers met gele deksels stop te zetten, ook in gemeenten die 
niet deelnemen aan Diftar, zoals Vijfheerenlanden? 

2. Op welke manier zijn de belangen van Vijfheerenlanden meegenomen in deze 
besluitvorming? 

3. Waarom heeft Vijfheerenlanden binnen het bestuur van Waardlanden geen 
mogelijkheid gehad om zelfstandig te beslissen over het voortzetten van deze 
regeling? 

4. Welke gevolgen heeft dit besluit concreet voor inwoners van Vijfheerenlanden, en hoe 
wordt geborgd dat zij niet onevenredig worden geraakt? 

5. De financiële besparing door het stopzetten van deze regeling vloeit terug naar de 
gemeenten. Op welke wijze wordt deze opbrengst verdeeld, en ontvangt 
Vijfheerenlanden hiervan een evenredig deel? 

6. Hoe wordt voorkomen dat inwoners van Vijfheerenlanden uiteindelijk extra kosten 
moeten maken als gevolg van deze maatregel? 

Beleid op rommelmarktregeling 

7. Welke afwegingen lagen ten grondslag aan het besluit van het bestuur van 
Waardlanden om de rommelmarktregeling te beëindigen, ook voor Vijfheerenlanden? 

8. Is vooraf onderzocht wat de impact van deze maatregel is op Vijfheerenlanden en de 
lokale organisaties, en hoe zijn deze inzichten meegenomen in het besluit? 

9. Hoe wordt voorkomen dat organisaties in Vijfheerenlanden als gevolg van deze 
wijziging te maken krijgen met onevenredige extra kosten of zelfs moeten stoppen met 
het organiseren van rommelmarkten? 



10. Waarom is ervoor gekozen om in 2025 nog een vergoeding te hanteren, terwijl vanaf 
2026 de kosten volledig worden doorberekend aan organisatoren? 

11. Hoe wordt gewaarborgd dat inwoners en organisaties in Vijfheerenlanden tijdig, 
volledig en duidelijk worden geïnformeerd over deze wijzigingen? 

12. Op welke manier wordt Vijfheerenlanden gecompenseerd voor de gevolgen van de 
beëindiging van deze regeling? 

 

Graag ontvangen wij een onderbouwde reactie op bovenstaande vragen, zodat we helderheid 
krijgen over de gevolgen voor onze gemeente en de rechtvaardiging van deze besluiten. 
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